

A European Convention has come to an end...

Eine European Convention ist vorbei...

Marten Weyers

It all started back in 2015, talking about organizing a Jamboree in the Netherlands. Due to school holidays it was not possible to organize a Fall Round Up but then Wolfgang "Wuffi" Daiss (EAASDC President and a good friend of mine) came with the idea to organize the 2018 European Square- and Round Dance Convention in the Netherlands. It was decided in December 2015 that the three Dutch EAASDC member clubs would organize the 2018 Convention.

In July 2016, during the European Square- and Round Convention in the United Kingdom, we have presented the 2018 Convention and from that moment on we have visited many countries and clubs to present our Convention. And we have seen the result...

During the last months before the Convention, the number of registrations increased each week. Therefore the organization decided to look for a 7th dance hall and to hire extra callers to make sure we would have enough space for all the dancers.

The weekend really started with the Grand Square Trails End Dance on Thursday night. This Trails End Dance was, with (recalculated) 524 dancers, a huge success. Michael Kellogg did a tremendous job the whole evening, enter-

Es begann alles im Jahr 2015 mit der Organisation eines Jamborees in den Niederlanden. Aufgrund der Schulferien war es nicht möglich einen Fall Round Up zu organisieren, aber dann kam Wolfgang "Wuffi" Daiss (EAASDC Präsident und ein guter Freund von mir) mit der Idee, die Europäische Square- und Round Dance Convention 2018 in den Niederlanden zu organisieren. Im Dezember 2015 wurde beschlossen, dass die drei niederländischen EAASDC-Mitgliedsvereine die Convention 2018 organisieren würden.

Im Juli 2016, während der European Square- and Round Convention in Großbritannien, haben wir das Programm für 2018 vorgestellt und von diesem Moment an haben wir viele Länder und Vereine besucht, um unsere Convention zu präsentieren. Und wir haben das Ergebnis gesehen ...

In den letzten Monaten vor der Convention stieg die Anzahl der Anmeldungen jede Woche. Daher entschied sich die Organisation, einen 7. Tanzsaal zu suchen und zusätzliche Caller zu engagieren, um sicherzustellen, dass wir genügend Platz für alle Tänzer haben.

Das Wochenende begann mit dem Grand Square Trails End Dance am Donnerstag Abend. Dieser Trail End Dance

taining the dancers that had arrived early from many countries.

Friday morning, we finished the last preparations for the Convention and the campground was ready for the 80 campers and caravans. Also, the sleeping hall (and dance hall) was prepared for use. On Friday evening the official program started and it took us with lots and lots of dancing to the official finish on Sunday afternoon.

With 19 callers and 6 cuers from 8 countries we presented an outstanding program, offering Square dancing in 7 levels and Round dancing in 5 Phases. In total we offered 122 hours of dancing.

After some re-calculation we can present to you the correct number of dancers and countries of the European Convention 2018: we had 2124 dancers from 25 countries. If you like to know the number of dancers per country, please take a look at the EC website;

www.europeanconvention2018.nl



war mit (neu berechneten) 524 Tänzern ein großer Erfolg. Michael Kellogg hat den ganzen Abend eine großartige Arbeit geleistet und die Tänzer empfangen, die früh aus vielen Ländern angereist sind.

Am Freitagmorgen haben wir die letzten Vorbereitungen für die Convention abgeschlossen und der Zeltplatz war bereit für die 80 Camper und Caravans. Auch die Schlafhalle (und der Tanzsaal) war für den Gebrauch vorbereitet. Am Freitagabend startete das offizielle Programm und wir tanzten und tanzten bis zum offiziellen Ende am Sonntagnachmittag.

Mit 19 Callern und 6 Cuers aus 8 Ländern präsentierten wir ein herausragendes Programm mit Square Dance in 7 Levels und Round Dancing in 5 Phasen. Insgesamt haben wir 122 Stunden Tanz geboten.

Nach der Neuberechnung können wir euch die genaue Anzahl der Tänzern und vertretenen Ländern der European Convention 2018 nennen: Wir hatten 2124 Tänzer aus 25 Ländern. Wenn Ihr die genaue Anzahl der Tänzer pro Land wissen möchtet, so schaut doch einfach auf die Website der European Convention;

www.europeanconvention2018.nl

Es war ein unglaubliches Gefühl, während des EC-Wochenendes so viele Tänzer in allen Hallen zu sehen. Als Vorsitzender des Organisationsteams bin ich sehr stolz auf all die Leute, die uns am Wochenende

It was an amazing view to see so many dancers in all the halls during the EC weekend. As Chairman of the organization team, I'm very proud of all the people who have helped us during the weekend. A special thank you to those as well. It's really appreciated!

A big THANK YOU:

to Wolfgang "Wuffi" Daiss as president of the EAASDC who believed in us from the first moment that we were able to organize this event;

to B2B Design in the person of Ulli Hantke for creating the website, flyers, leaflets and all other presentation material;

to the members of the Tulip Twirlers SDC, the Rainbow Strollers SDC and the Motiveters Advanced Square Dance for their support;

to all the volunteers from the Netherlands, Belgium and Germany who have helped during the weekend;

to all Callers and Cuers who have worked during the weekend to entertain the dancers;

to "Bose Professional" in the person of Dirk Fryns and Van Vliet Music (Dick, Daniel and all the others) for their full support during the weekend;

to "Badges and More" for the service of engraving the badges and printing the mugs;

to "Square Dance Shop Rhein Main" for making and selling the Kissing doll skirts, bolo-ties and other stuff;

to "Diamond-Printers-Hamburg" for printing the Convention Polo's;

to "Dangle King" for printing the dangle

geholfen haben. Ein besonderes Dankeschön auch an diese.



Ein großes Dankeschön:

an Wolfgang "Wuffi" Daiss als Präsident der EAASDC, der von Anfang an an uns geglaubt hat, dass wir dieses Event organisieren konnten;

B2B-Design in der Person von Ulli Hantke für die Erstellung der Website, Flyer, Prospekte und aller anderen Präsentationsmaterialien;

an die Mitglieder der Tulip Twirlers SDC, der Rainbow Strollers SDC und der Motiveters Advanced Square Dance für ihre Unterstützung;

an alle Freiwilligen aus den Niederlanden, Belgien und Deutschland, die während des Wochenendes geholfen haben;

an alle Caller und Cuers, die während des Wochenendes gearbeitet haben, um die Tänzer zu unterhalten;

"Bose Professional" in der Person von Dirk Fryns und Van Vliet Music (Dick, Daniel und alle anderen) für ihre volle Unterstützung während des Wochenendes;

zu "Badges and More" für den Dienst des Gravierens der Abzeichen und des

which will always make us remember this great weekend;

and..

to the European Square- and Round Dance Convention 2018 organization team for the many hours they all have put in this European Convention. Thank you Paula, Wil, Barbara, Miranda, John, Joke, Francis and Wil!! Also a big thank you to Carel Nagtegaal and Piet Walhout for your activities during the last months before the EC. Highly appreciated!

But most of all the biggest THANK YOU to all the dancers who traveled to Amsterdam for attending the European Square- and Round Dance Convention 2018. Without you this Convention would have gone down the drain...



Once again, thank you for being a part of the European Square- and Round Dance Convention 2018 in Amsterdam. And we wish the EC 2020 Sweden team lots of success with the organization of the next European Convention.

On Behalf of the EC team 2018,
Maarten Weijers

Druckens der Becher;
zum "Square Dance Shop Rhein Main" für die Herstellung und den Verkauf der Holland Röcke, Boloties und andere Sachen;
an "Diamond-Printers-Hamburg" für den Druck der Convention Polo's;
"Dangle King" für das Drucken des Dangle, das uns immer an dieses großartige Wochenende erinnern wird;

und..

dem Organisationsteam des European Square and Round Dance Convention 2018 für die vielen Stunden, die sie alle in diese Convention gesteckt haben. Danke Paula, Wil, Barbara, Miranda, John, Witz, Francis und Wil !! Ein großes Dankeschön auch an Carel Nagtegaal und Piet Walhout für Ihre Aktivitäten in den letzten Monaten vor der European Convention. Vielen Dank

Aber vor allem das größte DANKE-SCHÖN an alle Tänzer, die nach Amsterdam gereist sind, um an der European Square- and Round Dance Convention 2018 teilzunehmen. Ohne Euch wäre diese Konvention nicht gelungen...

Wir wünschen jetzt dem Team der EC 2020 in Schweden viel Erfolg bei der Organisation der nächsten Convention..

Im Namen des EC-Teams 2018,
Maarten Weijers